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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenn i

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Mikor lesz működő Nemzeti Eszközkezel ő Társaság Magyarországon? ”

címmel .

Kérdéseimre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól, tekintettel arra, hogy e tárgykörben
a Kormány tagjai közül ő az illetékes.

Tisztelt Miniszter Úr !

2010. május elején Ön - még mint leendő nemzetgazdasági miniszter — úgy nyilatkozott,
hogy „egy állami alap révén tudják majd a bajba jutottak lakáshiteleiket devizaalapúró l
forint alapúra váltani”.

Néhány héttel később Dr. Orbán Viktor miniszterelnök úr a kormány 29 pontból álló
első gazdasági akciótervének ismertetése során jelezte, hogy létre kívánják hozn i
Nemzeti Eszközkezelő Társaságot, amelynek rendeltetése lenne a súlyos fizetés i
nehézségekkel küzdő devizahitelesek segítése .

Az eredetileg hangoztatott tervek szerint legkés őbb október közepén kellett voln a
megkezdenie működését e társaságnak, ám ez a mai napig nem történt meg, és a
közvélemény semmit nem tud az új szervezet felállításának el őkészületeiről .

Mivel a Nemzeti Eszközkezel ő Társaság megalakításának bejelentése óta nyolc hónap
telt el, indokolt áttekinteni, milyen lépések történtek a kormányzati célkit űzés
megvalósítása érdekében .

A következő hat hónapban tömegesen járnak le a csökkentett törlesztést lehet ővé tevő ,
türelmi időszakot engedélyező lakás-hitelszerződések. A könnyített hiteltörlesztés
sajnos nem oldotta meg a legtöbb adós gondjait, és a többségük nem tudja, mib ől fizeti
majd az ismét nekilóduló, magas részletet.

Az áprilisban lejáró kilakoltatási moratórium is csupán egy átmeneti jelleg ű megoldás ,
mely érdemi segítségnyújtás nélkül csak a probléma elodázását jelenti .



A képviselőtársaim által K/2016 . irományszám alatt benyújtott kérdésekre érdemi
választ nem adott az Eszközkezel ő felállításával kapcsolatban 2010 . december végén .

A néhány napja megjelent híradások alapján ugyanakkor valamilyen elképzelése mégi s
van a kormánynak az Eszközkezelő felállításáról, hiszen az IMF részére már adott a
kormány tájékoztatást .

Mindezekre tekintettel kérem, hogy a Nemzeti Eszközkezelő Társaság koncepciójával ,
felállításával, szabályozásával kapcsolatos tájékoztatást részemre is szíveskedje n
megküldeni .

A korábbi kérdésekre adott kitérő válasz miatt ugyanakkor ismételten az alább i
kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz:

1. Mikor kezdi meg működését a Nemzeti Eszközkezelő Társaság?

2. Milyen, a Nemzeti Eszközkezelő Társaság felállításához szükséges intézkedések
történtek eddig?

3. Milyen konstrukciókkal fog segítséget nyújtani a bajba került devizahiteleseknek a
Nemzeti Eszközkezelő Társaság?

4. Készült-e előzetes vizsgálat arról, hány embernek tud majd konkrét segítsége t
nyújtani a Nemzeti Eszközkezelő Társaság?

5. Készített-e felmérést a kormány arra nézve, hány ember veszítheti el ingatlanját a
kilakoltatási moratórium 2011 . áprilisi lejártát követően?

6. Milyen intézkedéseket tervez a hitelesek védelmében a kormány a kilakoltatási
moratórium lejártát követő időszakra?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . február 7 .
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